

Title (en)  
Pull-off flap

Title (de)  
Auszuglasche

Title (fr)  
Languette de déchargement

Publication  
**EP 1961344 A1 20080827 (DE)**

Application  
**EP 08405017 A 20080117**

Priority  
CH 3132007 A 20070223

Abstract (en)

The display has a forward open stand (12) from a folded and glued pre cut part or a blank from a corrugated cardboard, and a tray which rests upon lateral supports. Side walls (20) of the stand are folded in three fold. Pull-off flaps (54) are pulled out reversibly through a corresponding window (50) and are blanked out, where the pull-off flaps are formed unilaterally from an intermediate layer (30). The carrier for the tray serves as hooks.

Abstract (de)

Ein Display (10) umfasst einen nach vorne offenen Ständer (12) aus einem gefalteten und geklebten Zuschnitt oder Stanzling aus Wellpappe und wenigstens einem auf seitlichen Trägern (26) aufliegenden Tablar (14). Die Seitenwände (20, 22) des Ständers (12) sind wenigstens dreilagig gefaltet. Aus der Mittelschicht (30) sind einseitig angeformte, reversibel durch ein entsprechend aus der Innenschicht (32) ausgespartes Fenster (50) herausziehbare Auszuglaschen (54) ausgestanzt, welche nach innen abkragende Träger (26) für Tablare (14) bilden oder als Haken dienen. Diese können nach Bedarf herausgezogen und wieder hineingestossern werden.

IPC 8 full level  
**A47F 5/11** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47F 5/116** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 20205627 U1 20020704 - CDE COMMERCE DISPLAY NORBERT E [DE]
- [A] EP 0868873 A1 19981007 - SCANILEC BV [NL]
- [A] DE 10233301 A1 20040219 - FREUDENBERG CARL KG [DE], et al

Cited by

CN110448108A; EP2430947A1; DE102013211939A1; DE102013211939B4; DE202016004400U1; EP3300637A1; EP3300637B1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH CZ DE FR LI PL

Designated extension state (EPC)  
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1961344 A1 20080827; EP 1961344 B1 20100714**; AT E473660 T1 20100715; DE 502008000915 D1 20100826; PL 1961344 T3 20101231

DOCDB simple family (application)  
**EP 08405017 A 20080117**; AT 08405017 T 20080117; DE 502008000915 T 20080117; PL 08405017 T 20080117